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香格纳画廊于 2014 年 4 月 19 日在上海香格纳画廊主空间隆重推出陈晓云个展《列宁的二十一首诗》, 展览将持续

至 5 月 26 日。 此次展览将完整展示艺术家最新创作的雕塑 , 绘画和摄影作品。

展览将以雕塑为主线 , 围绕一个虚拟的命题《列宁的二十一首诗》展开 ,《列宁的二十一首诗》来源于一个非意识形态的

故事 , 在 这个故事的结尾一个牧羊人对一个长方体说 :“我决定做一个沉默的物体。”

作品从最基本的几何图形延伸出彼此具有强烈相关性的形而上现场 , 万物有灵般的袖珍神话 , 一种便携式乌托邦幻觉 , 延

续了陈晓 云一贯的诗性叙事风格。同时 , 作品媒介除了覆盖了他惯用的摄影、绘画外 , 还加入了雕塑 , 使展览更具仪式感 ,

主题更具纵深度。

陈晓云 ,1971 年生于湖北。现工作生活在北京。

个展包括 : 歇斯底里 , 隐喻与转喻的生活 , 成都 A4 当代艺术中心 (2013); 黑更黑 , 死更死 , 火更火 , 拾阶而下 , 香格纳北

京 (2013); 《坠枯录》注 , 香格纳北京 (2012); 为什么是生活 , 香格纳北京 (2010); 翠玉录 , 香格纳 H 空间 , 上海 (2009);

爱你大老板 ,The Project 画廊 , 纽约 (2008);Faint, MC, 洛杉矶 (2007)。

参加过的重要群展包括 : 透视 180- 未完成的国家 : 中国新影像 , 休斯顿当代艺术博物馆 , 美国 (2012); 中国当代艺术

二十年之—— 中国影像艺术,民生现代美术馆,上海(2011); Shanghai Kino,Shanghai Kino,伯尔尼美术馆,瑞士(2009);

悉尼双年展 , 澳大利亚 (2008); 哈瓦那双年展 (2008); 釜山双年展 (2006); 都灵三年展 (2005); 横滨国际当代艺术三年展

(2005); 上海双年展 (2004) 等。

2012 年 , 陈晓云获得连州国际摄影年展“新摄影年度大奖”。



ShanghART is pleased to present Chen Xiaoyun's solo exhibition, Twenty-one Poems of Lenin, which runs from April 19th 

to May 26th, 2014. On view will be a series of recently created works, including sculptures, paintings and photographies.

With sculpture as its main line, the exhibition unfolds from a virtual proposition, Twenty-one Poems of Lenin. Twenty- one 

Poems originates from a non-ideological tale, in the end of which, a shepherd speaks to a cuboid: "I have made up my mind to 

be a silent object."

Works presented here follow Chen Xiaoyun's poetic narrative style, and extend from the most basic geometrical shapes to a 

strongly correlated metaphysical site, a mini animistic fairy tale, a portable utopian illusion. Meanwhile, in addition to his usual 

practice of photography and painting, Chen Xiaoyun adds sculpture to the exhibition, enhancing the depth of the theme and 

engendering a ritual sense.

Chen Xiaoyun was born in 1971 in Hubei province. Now works and lives in Beijing.

Solo exhibitions include: Hysteria, Metaphorical and Metonymical Life-World, A4 Contemporary Arts Center, Chengdu (2013); 

Darker than Darkness, Death beyond Death, Fire Burning Fire, Walking Down along the Stairway., ShanghART Beijing (2013); 

"Zhuiku Tablet" Annotation, ShanghART Beijing (2012); Why Life, ShanghART Beijing (2010); Emerald Tablet, ShanghART 

H-space (2009); Love You Big Boss, the Project gallery, U.S.A. (2008); Faint, MC, U.S.A.(2007).

Part of group exhibitions: Perspectives 180 - Unfinished Country, New Video from China, The Contemporary Art Museum 

in Houston, U.S.A. (2012); Moving Image In China : 1988-2011, Minsheng Art Museum, Shanghai (2011); Shanghai Kino, 

Shanghai Kino, Kunsthalle Bern, Switzerland (2009); Biennale of Sydney (2008); Havana Biennial (2008); The Busan Biennale 

(2006); Torino Triennial (2005); Yokohama International Triennale of Contemporary Art (2005); Shanghai Biennale (2004) etc.

He received New Photography of the Year Prize of Lianzhou Foto 2012.
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作品   Works



流浪汉在春夏之交的纪念碑之仿共产国际记念塔

A Tramp in Fake Comintern Memorial Tower of Spring Summer Transition Monument, 2014

雕塑 | 青铜 , 黄铜 Sculpture | Bronze and brass, 50.7×102×56.3cm, CXY_2182



图像即是一切，直至无语

Image is Everything, till Speechlessness, 2014

雕塑 | 青铜 , 铁钉 Sculpture | Bronze, iron nail, 14×68×74cm, CXY_1873



在两种迫切的现实面前熬到最无关紧要的隐约

The Most Inconsequential Vagueness Under Two Kinds of Pressing Realities, 2014

雕塑 | 青铜 , 钢轨 Sculpture | Bronze, steel rail, 47.2×163.5×35.8cm, CXY_9336



食物消化的荆棘之路

The Thorny Road of Food Digestion, 2014

雕塑 | 青铜 Sculpture | Bronze, 62.3×181.5×80cm, CXY_9224



科学家轻轻拿起象征五种信念的元素并赞美失败的实验

A Scientist Gently Picks up Elements Representing Five Faiths, and Eulogize the Unsuccessful Experiment, 2014

雕塑 | 黄铜 , 大理石 Sculpture | Brass, marble, 20.5×38.2×25.9cm, Edition of 2 + 1AP, CXY_0153



现实的荒诞是你无法回避成为你唾弃的那个世界的一部分，并且你无法做到毫无禁忌的谈到美

The Absurd of Reality Is That You Are Becoming a Part of the World You Disgust, and You Are Unable to Talk About Beauty Without Taboos, 2014

雕塑 | 青铜 , 大理石 Sculpture | Bronze, marble, 37.6×38.8×33.1cm, Edition of 2 + 1AP, CXY_1563



一列即将脱轨的列车把我的未来交给一条蛇

A Derailing Train Turns My Future to a Snake, 2014

雕塑 | 青铜 Sculpture | Bronze, 8.8×85.4×9cm, CXY_3470



第三道闪电击中了广场上的红旗

The Third Flash of Lightning Hit the Red Flag in the Plaza, 2014

雕塑 | 青铜 Sculpture | Bronze, 13×42.7×12.7cm, CXY_8464



第二道闪电击中了十字路口的拖拉机

The Second Flash of Lightning Hit the Tractor in the Crossroad, 2014

雕塑 | 青铜 Sculpture | Bronze, 14.2×40×25cm, CXY_6724



第一道闪电击中了离开羊圈的书记

The First Flash of Lightning Hit the Secretary Leaving the Sheepfold, 2014

雕塑 | 青铜 Sculpture | Bronze, 8.3×36.2×9.5cm, CXY_6550



最苦涩的方糖在你眼前融化

The Bitterest Sugar Melting in Front of Your Eyes, 2014

雕塑 | 青铜 Sculpture | Bronze, 12.8×12.6×12cm, CXY_5228



椎间盘突出 10 周年心理疗法

Psychotherapy of the Tenth Anniversary of Protrusion of Intervertebral Disc, 2014

雕塑 | 青铜 Sculpture | Bronze, 25×15.2×14.7cm, CXY_3261



有一种牺牲就是迫不及待的撕裂自己满怀欣喜和炫耀

There is a Kind of Sacrifice That You Can Not Wait to Tear Yourself, Full of Joy and Flaunt, 2014

雕塑 | 青铜 Sculpture | Bronze, 24.3×53×20.6cm, CXY_4055



你说得太多太多，其间有沉默和刻薄，算了，打死叛徒弗拉基米尔

You Talked too Much, Including Silence and Acerbity, Whatever, Killing the Traitor Vladimir, 2014

雕塑 | 黄铜 , 大理石 Sculpture | Brass, marble, 21.8×39.3×23.5cm, Edition of 2 + 1AP, CXY_2142



献给最沉默寡言的布尔什维克的野蛮王冠

The Barbarous Crown Dedicated to the Most Reticent Bolshevik, 2014

雕塑 | 青铜 , 大理石 Sculpture | Bronze, marble, 36.5×39.4×29.1cm, CXY_2427



剩下的理由不多，即时行乐，抓住最后一道闪电

Left Reasons Are Few, Enjoy Pleasure Here and Now, Seize the Last Flash of Lightning, 2014

雕塑 | 青铜 , 大理石 Sculpture | Bronze, marble, 38×47.5×19cm, CXY_9246



超级形式纪念碑一号

Super Form Monument No. One, 2014

雕塑 | 青铜 , 大理石 Sculpture | Bronze, marble, 40×36×28.2cm, CXY_1387



左腿跨出一步，靠近死亡留下的礼物

Take One Step with Left Leg, Get Closer to the Gift Left by Death, 2014

雕塑 | 青铜 , 大理石 Sculpture | Bronze, marble, 24.3×104.1×24.9cm, Edition of 2 + 1AP, CXY_2615



驱赶羊群和满山的灰烬

Driving out Flocks of Sheep and Ashes All Over the Mountain, 2014

雕塑 | 青铜 , 大理石 , 钢架 Sculpture | Bronze, marble, steel frame, 194.3×79×69.2cm, Edition of 2 + 1AP, CXY_2016



适用于一切以革命为出发点的散漫的不负责任的象征

Applicable to All Desultory Irresponsible Symbols with Revolution as the Starting Point, 2014

彩色 C-Print  Colour Chromogenic Print, 150×220cm | with frame 209×248×8cm, Edition of 5 + 2AP, CXY_0595



冷三角

Cold Triangle, 2014

彩色 C-Print  Colour Chromogenic Print, 96×120cm | with frame 150.5×144.5×8cm, Edition of 5 + 2AP, CXY_1461



在遥远的未来，在可见的现在，或者独自面对地平线上的长方体

In Distant Future, in Visible Now, or Confront the Cuboid on the Horizon Alone, 2013

纸上色粉  Pastel on paper, 117×172cm | with frame 129×184×8cm, CXY_9815



靠近，再靠近，视线的余光中全是破碎的海浪

Come Close, Come Closer, All in the Peripheral Visions Are Broken Waves, 2013

纸上色粉  Pastel on paper, 148×149cm | with frame 160×161×8cm, CXY_8015
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